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Protokół Nr XX/2020 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 19 listopada 2020 r. 

 

Zapis XX Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://www.youtube.com/watch?v=ThpbGwVIImQ&feature=youtu.be 

 

czas rozpoczęcia sesji: 09:00                                                              czas zakończenia: 10:40 

 

XX Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 19 listopada 2020 r. na godz. 09.00  

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (tryb zdalny) otworzył 

Przewodniczący Rady Gminy Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad XX Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane. Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie. 

Zgodnie z ustawą z 4.04.2019 r. o dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji 

mobilnych podmiotów publicznych do nagrań Sesji Rady Gminy w celu zapewnienia ich 

dostępności cyfrowej dodane zostaną napisy. Poprosił o pojedyncze zabieranie głosu, głośne  

i wyraźne wypowiedzi, w celu prawidłowej ich rejestracji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy 

Stegna Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego, Radcę 

prawnego Roberta Dargiewicz, Radnych Gminy Stegna oraz wszystkich oglądających obrady 

Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 10 radnych - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał - załącznik nr 1. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski z uwagi na stan zdrowia przekazał 

przewodnictwo obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Zygmuntowi Flejszar. 

 

 

Ad. Pkt. Nr 3.   Zatwierdzenie porządku obrad. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Radny Maciej Makowski zapytał, w którym punkcie będą mogły być zadawane pytania 

niedotyczące przedłożonych projektów uchwał. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar w punkcie 5. Interpelacje. 

 

Wniosków, uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=ThpbGwVIImQ&feature=youtu.be
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Rady Gminy Stegna obraduje zgodnie z porządkiem obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy Stegna. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stegna w roku szkolnym 

2019/2020. 

7. Podsumowanie sezonu letniego na terenie Gminy Stegna w roku 2020. 

8. Informacja Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy dotycząca złożonych 

oświadczeń majątkowych za 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

9.1. wyrażenia zgody na przejęcie w drodze darowizny działek nr 23/61 i 23/64, położonych  

w miejscowości Żuławki; 

9.2. wyznaczenia obszaru  i granic aglomeracji Stegna; 

9.3. uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r.”; 

9.4. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

9.5. wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej 

opłaty na terenie Gminy Stegna; 

9.6. przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

"sezonowych" oraz nieruchomości "mieszanych"; 

9.7. szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w Gminie 

Stegna w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi; 

9.8. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; 

9.9. Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stegna; 

9.10. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

do realizacji na 2021r.; 

9.11. zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń Wodociągowych 

dla Gminy Stegna na lata 2018-2021 będących w posiadaniu Centralnego Wodociągu 

Żuławskiego Sp. z o.o.; 

9.12. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2020; 

9.13. zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 2019 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2020-2032. 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.  Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XVIII. 

Nie zgłoszono. 
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Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XVIII Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 17 września 2020 roku, wyczytując Radnych 

kolejno z listy i prosząc o oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 10, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

Protokół Nr XVIII/2020 został przyjęty. 
 

Ad. Pkt. Nr 5.   Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Radny Maciej Makowski zapytał, jaki jest dalszy tryb procedowania, czy została podpisana 

już umowa z Ministerstwem Sportu w sprawie budowy hali w Drewnicy, o czym 

rozmawialiśmy i głosowaliśmy to kilkakrotnie. Jakie będą dalsze kroki. 

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska umowa na dofinansowanie zadania z Ministerstwa Sportu 

jest już podpisana, w tej chwili pracownicy pracują nad przygotowaniem specyfikacji  

i istotnych warunków zamówienia celem ogłoszenia przetargu. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stegna w roku 

szkolnym 2019/2020. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poinformował, że informacja została Radnym 

przekazana w ustawowym terminie oraz umieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Zapytał czy są pytania. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stegna w roku szkolnym 2019/2020 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Podsumowanie sezonu letniego na terenie Gminy Stegna w roku 2020. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poinformował, że informacja Wójta Gminy 

oraz uzyskane informacje od instytucji zostały Radnym przedłożone. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o podsumowaniu sezonu letniego na terenie Gminy Stegna w roku 2020 stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.   Informacja Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy dotycząca 

złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poinformował, że informacje dotyczące 

dokonanych analiz oświadczeń majątkowych zostały Radnym przedłożone w ustawowym 

terminie. 
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Zapytań nie zgłoszono. 

 

Informacje dotyczące dokonanych analiz oświadczeń majątkowych stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.1.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie w drodze 

darowizny działek nr 23/61 i 23/64, położonych w miejscowości Żuławki 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie w drodze darowizny działek nr 23/61 i 23/64, 

położonych  w miejscowości Żuławki, wyczytując Radnych kolejno z listy i prosząc o oddanie 

głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XX/191/2020 

w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie w drodze darowizny działek nr 23/61 i 23/64, 

położonych w miejscowości Żuławki 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.2.   projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru  i granic aglomeracji 

Stegna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 
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Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Stegna, wyczytując Radnych kolejno  

z listy i prosząc o oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XX/192/2020 

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.3.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 

Stegna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2021 r.”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r.” , wyczytując Radnych kolejno  

z listy i prosząc o oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XX/193/2020 

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r.” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.4. projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 
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Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 
  

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, wyczytując Radnych 

kolejno z listy i prosząc o oddanie głosu. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XX/194/2020 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.5.   projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

zagospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty na terenie Gminy Stegna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski podczas posiedzenia Komisji 

szczegółowo pytaliśmy i podsumowaliśmy całość dotychczasowych działań. Okazało się,  

że mimo zapewnień, iż będziemy nad tym tematem mocno pracować wspólnie odbyły się takie 

spotkania dwa. Były to bardziej spotkania o charakterze informacyjnym, ponieważ jedyne 

zmiany, jakie zostały wprowadzone były to literówki. Od początku zgłaszał swoje uwagi 

dotyczące zarówno wartości oraz tego, że są nieuregulowane pewne kwestie, które będą 

wpływały, na kto i w jaki sposób będzie decydował o tym, że będziemy płacili czterokrotność 

stawki. Nie podjęto żadnej pracy z Radnymi, o spotkaniach byliśmy informowani na krótko 

przed ich terminem. Pytał również o to, ponieważ nie było to wskazana od początku, że 

tematowi towarzyszy jakiś rygor czasowy. Zapoznając się z ustawą określone są dwa takie 

rygory, towarzyszy temu rozporządzenie z września ubiegłego roku. Już we wrześniu ubiegłego 

roku wiedzieliśmy o tym, że należy dopasować nasze przepisy lokalne. Ustawa mówi o tym, że 

mamy 12 miesięcy, aby Radni przegłosowali odpowiednie zapisy. Z uwagi na korona wirusa 

czas został przedłużony do końca roku 2020. Temat po raz pierwszy jest z Radnymi poruszany 

w dniu 8 września 2020 r., czyli po upływie roku od publikacji aktu prawnego, do którego 

powinniśmy się dopasować. O terminie kolejnego spotkania dowiedzieliśmy się dzień przed, 

gdzie zresztą termin był podpięty pod posiedzenie Komisji. Nie byli obecni wszyscy Radni, 

spotkanie znów miało charakter informacyjny. Nie wie czy tak ma wyglądać praca Radnych 

nad tym dokumentem, nie jest usatysfakcjonowany tym, co się tam znajduje. Będzie oczekiwał 

zmian po rozmowach z Radnymi po protestach mieszkańców, którzy bardzo wyraźnie dali 

odpór tym propozycjom. Na posiedzeniu Komisji ustalił, że 50% podwyżka byłaby zasadna. 

Chciałby, aby Rada podjęła tą wspólną pracę na pakietem tych dokumentów. Chciałby 
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podkreślić, że rola Radnych w tej kwestii została istotnie ograniczona. Dokumenty te nie są 

wynikiem ustaleń Radnych i woli Radnych.   

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski nie zgadza się ze stanowiskiem Komisji  

ds. Budżetu w kilku aspektach. Po pierwsze chciałby podziękować Pani Wójt, Kierownikowi 

Pani Suchewicz oraz Pani, która w bardzo szeroki sposób przedstawiała Radnym, kilkanaście 

godzin spędzonych wspólnie, informacje jak wygląda sytuacja, jak będzie wyglądała na 

przyszłość, co musimy zrobić. Jak jest Radnym już 6 rok, uważa, że był to problem 

najskrupulatniej i najszerzej omówiony. Życzyłby sobie, abyśmy tak wszystkie inne uchwały 

omawiali, inne większe wielomilionowe problemy, które Radni przegłosowywali, mieli taką 

wiedzę jak w tym momencie po uzyskaniu informacji od pracowników, specjalistów w tej 

dziedzinie. Być może nie wszyscy mają tego świadomość, a zapewne nie wszyscy mieszkańcy 

posiadają taką wiedzę, że tak czy inaczej za te śmieci i tak zapłacą mieszkańcy. Wójt nie ma 

swoich środków. Jeżeli będzie trzeba dopłacić do tych śmieci po prostu zostaną one zdjęte  

z innych zadań. Jako mieszkaniec mają świadomość, że swoją decyzją uszczuplam swój budżet, 

będę głosował za tą podwyżką, ponieważ przekazane mu informacje zostały przekazane 

skrupulatnie. Nie może również się zgodzić z kolejną argumentacją, że Radni nie byli do tego 

włączeni. Była sytuacja na jednym ze spotkań, gdzie po zadanym pytaniu „czy macie Szanowni 

Państwo jakieś wnioski, czy macie jakieś pytania, czy chcecie, aby analiza została 

przedstawiona w inny sposób, może macie jakieś swoja rozważania”, siedzieliśmy 10 minut i 

nikt już nie potrafił zadać pytania, złożyć jakiegoś wniosku. Było przedstawianych tyle 

informacji, że zostały one już wyczerpane. Nie chciałby się odnosić do tego, co przedstawiła 

Komisja ds. Budżetu w kwestii spotkania, do tego, że nie wszyscy Radni mogli się na tym 

drugim spotkaniu pojawić. Uważa, że jemu, jako Radnemu informacje zostały przekazane 

skrupulatnie, rzeczowo, na tyle wystarczająco, aby mógł podjąć decyzję. Nie może się zgodzić, 

że nie byliśmy, jako Radni zapraszani do rozmowy. Padały sugestie np. zakupu worków 

oczipowanych, uzyskaliśmy informację, że koszty te byłyby większe, spowodowałoby to 

podwyżkę. Było wiele uwag, pytań, również, co do kontroli, które także nam wyjaśniono.  

Życzyłby sobie, aby wszystkie tematy były omawiane tak jak ten. Do wielu także ważnych 

uchwał nie przygotowywaliśmy się chociażby na dwóch spotkaniach tak jak miało to miejsce 

tutaj. Rozumie, że każdy Radny ma prawo do swojego zdania. Nie rozumie o tyle mieszkańców, 

którzy chcieliby konsultacji w obecnej sytuacji pandemii. Jedynie Radni indywidualnie 

narażając swoje zdrowie mogą się konsultować ze społeczeństwem, natomiast w całym kraju, 

w Europie i na świecie jest to bardzo ograniczone i to Radni muszą podjąć te decyzje.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jeszcze jakieś pytania lub 

uwagi. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski chciałby odnieść się do wypowiedzi 

Przewodniczącego, widzi brak korelacji, co do faktów. Spotkania odbyły się dwa. Nie wie, z 

kim pracowano kilkanaście godzin, ale na pewno nie z pełnym składem Rady i na pewno nie w 

formie warsztatów. Z całą pewnością zabrałby wtedy głos. Kolejną sprawą jest fakt, że mówimy 

tutaj o 100% podwyżce. Nasuwa się pytanie czy był dobrze zarządzany obszar wcześniej, jeżeli 

dziś musimy podejmować tak radykalne kroki. Przewodniczący reprezentuje Radę Gminy nie 

Panią Wójt i my, jako Radni, jako Komisja mamy wątpliwości, których nam, jako 

reprezentantom mieszkańców nie wyjaśniono. Prosiłby, aby przyjęto to, że nie posiadamy 

pełnej wiedzy w tym zakresie, mimo rzetelności, profesjonalizmu i poświęconego czasu nam 

Radnym, nie było to skuteczne. Stwierdza fakt, że z Radnymi nie konsultowano tej kwestii,  

a uwagi nasze nie zostały wzięte pod rozwagę i do tej pory nie zostało to w jakikolwiek sposób 
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zmienione. Jeżeli chodzi o Przewodniczącego Rady to nie pamięta jakiejś szczególnej 

aktywności. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski nie chciałby, aby dalsza część obrad przerodziła 

się w polemikę między dwoma Radnymi. Dokładnie zdaje sobie sprawę, kogo reprezentuje, 

jako Przewodniczący Rady. Gdyby Przewodniczący Komisji ds. Budżetu chciał zauważyć to 

on wypowiadał się jedynie w swoim imieniu, jako Radny Mariusz Ogrodowski, nie zgadzając 

się z częścią stanowiska Komisji ds. Budżetu, dotyczącą tego, że nie rozmawialiśmy na ten 

temat, że Radni nie zostali w to włączeni. Co do jego aktywności, to nie jest tak, że wyrażana 

jest ona pod kontem czasu wypowiedzi, nie trzeba wypowiadać się wielo minutowo, aby dobrze 

sprawować funkcję Radnego. Na razie oceniają go mieszkańcy, którzy wybrali go  

w głosowaniu ponownym z bardzo wysokim wynikiem, oceniają go pozytywnie, w związku  

z tym nie Radnego jest rolą oceniać jego zachowania jako Radnego. Może zwracać uwagę, co 

do prowadzenia przez niego obrad. Nie życzyłby sobie, aby Radny publicznie po raz kolejny 

negował jego mandat, ponieważ jest on podbudowany reelekcją.  

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska przede wszystkim zwraca się do Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu, Pańskie wypowiedzi są wprowadzaniem osób oglądających obrady bądź Radnych 

w błąd. Materiały wysłane zostały 8 września oraz omówiony został każdy element na 

spotkaniu, w którym Radny również uczestniczył, przesłane zostały dodatkowe materiały, 

 o które Radni prosili i w ciągu trzech tygodni nikt z Radnych się do nich nie odniósł, nie było 

żadnego sygnału nawet ze strony Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu. Odnośnie kolejnego 

spotkania rozumie, że nie wszyscy Radni mogą uczestniczy, bo każdy pracuje i nie zawsze jest 

taka możliwość. Jeżeli Przewodniczący Komisji ds. Budżetu twierdzi, że w ciągu trzech 

miesięcy nie mógł wypracować stanowiska to jest to dla niej przerażające. Jako Komisja  

ds. Budżetu mógł Pan również na podstawie otrzymanych materiałów wyciągnąć wnioski bądź 

próbować zorganizować spotkanie, aby wypracować jakiś kompromis. To jest bardzo trudny 

temat, w całym kraju. Od samego początku funkcjonowania systemu Rada ustalała niższe 

stawki niż wskazywała kalkulacja. Musimy dostosować zapisy do obowiązujących przepisów. 

Kompromis mogliśmy wypracować w ciągu tych miesięcy. Przewodniczący Komisji  

ds. Budżetu nie zaproponował takie wniosku, oprócz tego, ze cały czas zgłasza, iż czuje się 

niedoinformowany. Brakuje już jej pomysłów, w jaki sposób przekazywać informacje  

i je tłumaczyć. Decyzja należy do Radnych. Jej obowiązkiem jest przedstawienie stawki takiej, 

jaka wynika z uzyskanej kalkulacji kosztów obsługi systemu gospodarki odpadami.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski chciałby jeszcze tylko zaznaczyć, że przy 

poprzedniej analizie kosztów Radni również nie przychylili się do wynikającej z niej stawki  

i została ona uchwalona niższa i w związku z tym dzisiaj nie rozmawiamy o podwyżce 50% 

tylko o 95%. Poprzednie decyzje o niższej stawce spowodowały, że ten budżet nie został 

zamknięty, nie zostało wszystko zbilansowane  

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi 
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i stawki tej opłaty na terenie Gminy Stegna, wyczytując Radnych kolejno z listy i prosząc o 

oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 1,  przeciw 8, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Nie przyjęto projektu uchwały 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadami 

komunalnymi i stawki tej opłaty na terenie Gminy Stegna 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził 5 minutową przerwę techniczną. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar wznowił obrady XX Sesji Rady Gminy 

Stegna. 

Na wstępie przeprosił wszystkich oglądających za te dyskusje i polemiki.  

 

Ad. Pkt. Nr 9.6.   projekt uchwały w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości "sezonowych" oraz nieruchomości 

"mieszanych" 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jeszcze pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

"sezonowych" oraz nieruchomości "mieszanych", wyczytując Radnych kolejno  

z listy i prosząc o oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 3,  przeciw 3, wstrzymało się 4 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

 Nie przyjęto uchwały 

w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości "sezonowych" oraz nieruchomości "mieszanych" 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.7.   projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w Gminie Stegna w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest negatywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w Gminie 

Stegna w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnym, wyczytując Radnych kolejno z listy i prosząc o oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 2,  przeciw 4, wstrzymało się 4 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Nie przyjęto uchwały 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

w Gminie Stegna w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad 

pkt. 9.8. projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wyjaśnił, że wniosek ten jest konsekwencją 

odrzucenia przez Radę projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Radca prawny Robert Dargiewicz wyjaśnił, że w głosowaniu nad wycofaniem projektu  

z porządku obrad wymagana jest bezwzględna większość ustawowego składu rady. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad wycofaniem z 

porządku obrad pkt. 9.8. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, wyczytując Radnych kolejno z listy i prosząc  

o oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad wycofaniem z porządku obrad projektu uchwały:  

za 10,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 
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Projekt uchwały zawarty w porządku obrad w punkcie 9.8. w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi został wycofany  

z porządku obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poinformował o zmianie numeracji w 

porządku obrad. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.8.   projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Stegna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest negatywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stegna, wyczytując 

Radnych kolejno z listy i prosząc o oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 3,  przeciw 3, wstrzymało się 4 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Nie przyjęto uchwały 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stegna 

 

Ad. Pkt. Nr 9.9.   projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych do realizacji na 2021 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych do realizacji na 2021 r., wyczytując Radnych kolejno z listy i prosząc o oddanie 

głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 
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Przyjęto uchwałę Nr XX/195/2020 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych do realizacji na 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.10.   projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Sieci i Urządzeń Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018-2021 

będących w posiadaniu Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018-2021 będących w posiadaniu Centralnego 

Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o., wyczytując Radnych kolejno z listy i prosząc o oddanie 

głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XX/196/2020 

w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018-2021 będących w posiadaniu 

Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.11.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2020 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 
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Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2020, wyczytując Radnych kolejno z listy  

i prosząc o oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XX/197/2020 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2020 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.12.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady 

Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 2019 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2020-2032 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 2019 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2020-2032, wyczytując 

Radnych kolejno z listy i prosząc o oddanie głosu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 8,  przeciw 1, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 15. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XX/198/2020 

w sprawie zmiany uchwały Nr XII/126/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 16 grudnia 

2019 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2020-2032 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w 

okresie między sesjami. 
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Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar poinformował, że interpelacje we wskazanym 

terminie nie wpłynęły. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.   Zakończenie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stegna 

zamknął XX Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


